
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA  DE  LA SESSIÓ  ORDINÀRIA  CELEBRADA  PER LA JUNTA  MUNICIPAL DEL
DISTRICTE NORD EL DIA 10 DE SETEMBRE DE 2018.

NÚM. i Classe de Sessió: 8/2018. (Ordinària). 

Dia i hora: 10/09/2018  a les 20'00.

ASSISTENTS:

PRESIDENT

Sr. Enric Porcar Mallén

VOCALS

Persones designades pels Grups Polítics Municipals. 

Sr. Juan Luis Saura Vilar Grupo Municipal Popular

Sr. José Javier Peris Segarra Grupo Municipal Socialista

Representants d'associacions de veïns. 

Sr. José Luis Sierra Bellés AAVV Primer Molí

Sra. Marta Agut Andreu AAVV Tossal Gros

Sra. M.ª Lledó Navarro i Centelles AAVV Penyeta Roja

Sr. Domingo Gimenez Renau AAVV Segon Molí

Representant AMPA

Sr. Pedro Cabrera Novillo

SECRETÀRIA

 Sra. Dolores Benítez Guerrero.

EXCUSEN:

Sr. Francisco Cabañero Catalán, Sra. Sara Usó Alía, Sr. Asensio Magraner Sanchis, Sra.
Paz Beltrán Viciano.

NO ASSISTIXEN: 

Sr.Vicent Enric Sorribes Roig.
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Orde del dia. 

1º.-  Aprovació,  si  és  procedent,  de  l'acta  corresponent  a  la  sessió  de  la  Junta  del
Districte celebrada el dia 2 de juliol de 2018.

2º.- Resolució de Propostes.

3º.- Precs i preguntes

En la Biblioteca del Primer Moli de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, sent les 20'00
hores del dia deu de setembre de dos mil díhuit, sota la presidència de l'Il·lm. Senyor Tinent
d'Alcalde,  Enric  Porcar  Mallén,  es  reunixen  els  senyors  i  senyores  dalt  assenyalats  a  fi  de
celebrar sessió ordinària de la Junta Municipal de Districte Nord, amb la meua assistència com a
Secretària Delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el “quòrum” d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia. 

1.-  Per no existir objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 2 de
juliol de 2018, per unanimitat s'acorda aprovar-la. 

2.- En l'apartat de Resolució de Propostes, la Secretària passa a enumerar les distintes
contestacions rebudes pels departaments corresponents.

El Sr. President informa d'actuacions que s'han anat realitzant: 

-Obres en la zona d'aparcament en l'Hospital General.

-Obres en el Poliesportiu Castalia.

-Reparació de l'Estadi Castalia, centrada en higiene, seguretat i accessibilitat.

-Reparació del Pavelló del Sindical per a gimnàstica rítmica.

-Pati nou en el CP Isabel Ferrer.

-Instal·lació Aire Condicionat en el CP Castell Vell.

-Reparació banys del CP Bisbe Climen.

-En Ronda Este, s'està executant un projecte de reutilització de l'aigua pluvial per al reg.

3.- En l'apartat de Precs i preguntes, s'indica:

Sr. Enric Porcar Mallén

-Denúncia l'abocament incontrolat de fem en els contenidors de la Marjalería, es deuria de fitar
la zona de contenidors, instal·lar cartells d'informació i vigilar el seu mal ús.

Sra. M.ª Lledó Navarro i Centelles

-En la parada de l'autobus de Penyeta Roja, hi ha greix en el paviment.

-En el carrer Rosalía de Castro hi ha un clot en la mitat de la calçada, és un carrer amb molta
pendent i ara és el recorregut de l'autobús, per la qual cosa és urgent reparar.

-Com a conseqüència del pas de l'autobús pel carrer Rosalía de Castro, tenint este carrer molta
pendent i ser estreta, proposa que, per a facilitar el tràfic, es pinte de groc este tram de carrer per
a impedir que s'estacione.

-Sol·licita la neteja extraordinària del frontó de Penyeta Roja, ja que en breu es van a iniciar les
activitats.
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-Tractament contra les panderoles.

-Reitera l'asfaltat del carrer Penyeta Roja, sobretot de la part alta, que no s'ha reparat mai.

Sr. José Luís Sierra Belles

-Reitera la necessitat de requerir a la Generalitat la creació d'una parada del TRAM en la zona
de la Farola/Parc Ribalta.

Sra. Marta Agut Andreu

-Reitera la sol·licitud de reparació de l'asfaltat que s'ha realitzat recentment del Camí Collet que
dóna accés a la urbanització Tossal Gros, indica que no es tracta d'un reasfaltat i denúncia que
són “pegots” que no solucionen el problema. Continua sent un tema urgent i necessari.

-De les dos papereres que s'han instal·lat en el Tossal Gros, una s'ha col·locat junt amb el
contenidor de fems…… açò no té cap sentit. A soles el seu reubicació.

-Aporta fotografies d'unes obres realitzades per la Confederació Hidrogràfica del Xúquer. Estan
mal finalitzades, no asfaltades i sense cap pendent, la qual cosa produïx entollada i possible
inundació de les vivendes contigus. Sol·licita es requerisca a la Confederació que finalitze l'obra
correctament, que es corregisca el pendent i s'instal·le una eixida de les aigües pluvials.

-Ja que el depòsit d'aigües inutilitzat de la urbanització no es derroca, sol·licita s'actue en ell, per
a poder donar-li utilitat.

-Presenta pressupost de carpa per a instal·lar en la urbanització al Sr. President.

Sr. Pedro Cabrera Novillo

-Estudiar el tràfic contigu con el Col·legi Castalia i planteja el canvi de direcció.

-Sol·licita la remodelació integral de la durícia Bisbe Caperó, semblant a l'actuació ja realitzada
en la calle Almansa.

-Sol·licita informació sobre línia de l'autobús núm. 18.

Sr. Domingo Gimenez Renau

-Reitera la instal·lació d'un pas de vianants enfront de la porta principal del Parc de Rafalafena
en l'Avd. De Lidón, els vianants passen per la zona enjardinada.

-Denúncia que les voreres dels carrers del Lledó 2 i 3, per motiu de les pluges, les voreres estan
plenes d'herbes. Sol·licita la seua neteja.

Sr. Juan Luis Saura Vilar

-Sol·licita la remodelació integral de la Plaça Ronda Vinatea.

Sr. José Javier Peris Segarra

-Reitera  la  necessitat  d'instal·lar  un  pas  de  vianants  en  el  carrer  Cerdán  de  Tallada,  front
l'ambulatori Illes Columbretes.
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-Reitera la sol·licitud de la normativa dels guals, en relació amb el pintat groc de prohibit aparcar
en la vorera davant.

-Posa de manifest el malestar dels veïns en l'actuació realitzada en el carrer Nou de Març, s'ha
canviat les zones d'aparcament, s'han pintat passos de zebra de manera aleatòria i sobretot, no
s'ha comptat  amb els veïns ni amb la Junta/Consell  del  Districte. Es demana durant  anys la
instal·lació de pas de vianants en carrer Cerdán de Tallada, i no sols no es realitza, sinó que es
posen en un altre carrer que no té cap necessitat…...

I  sent  les 21'00 hores de la data indicada en l'encapçalament,  per  no haver-hi  més
assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretària En done
fe i, perquè conste, alce la present acta.

(Document firmat electrònicament al marge )
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